



**PSP Military Housing  
Logement Militaire PSP  
CFSU / USFC Ottawa  
200 De Niverville Private  
Ottawa, Ontario K1V 7N5  
(613) 521-2696 Fax (613) 521-4574  
[pspmh@bellnet.ca](mailto:pspmh@bellnet.ca)**



May 24<sup>th</sup> 2018

**TO ALL OCCUPANTS**

Please be advised that Signflow line painting will be repainting the lines in the parking lots. In order to do this, all vehicles including trailers, boats, motorcycles etc, must be removed from the parking lots prior to 0700 hrs on May 28 and 29 weather permitting. PSP Military Housing and Signflow will not be responsible for any damages (paint) should your vehicles, trailer etc not be removed from the parking space. We anticipate this project to take 2 days. During this time parking will be permitted on the shoulder of the road. We ask that you please abide by all posted parking signs.

Thank you,

---

**AVIS A TOUS LES OCCUPANTS**

Le logement militaire PSP a embauché Signflow line painting pour repeindre les lignes de stationnements. Pour pourvir faire ceci, tous les véhicules incluant remorques, bateaux, motos etc, doivent être enlevés des stationnements avant 0700 le 23 et 24 mai si le temps le permet.

Le logement militaire PSP et Signflow ne seront pas responsables des dommages (peinture) si vos véhicules, remorques, etc. ne sont pas enlevés de l'espace de stationnement.

Nous prévoyons une durée de 2 jours pour ces traveaux. Pendant ce temps, il vous sera permis de vous stationner sur le chaussée de la rue du côté où il n'y a aucun signe de non stationnement.

Merci,

Ray Grégoire  
Property Manager  
Gestionnaire immobilier  
PSPMH